
Protokoll Styrelsemöte Friluftsfrämjandets   
Haninge  Lokalavdelning   den   2022-10-31  
Närvarande: Maria Herrault, Francois Herrault, Christel Birgell, Stina Taylor, Marie Littke,
Emelie Stålhammar, Lubna Boudjema och Karin Storgårds.

1. Mötets öppnande
Ordförande Maria Herrault öppnar mötet.

2. Val av ordförande
Maria Herrault väljs till ordförande

3. Val av sekreterare
Karin Storgårds väljs till sekreterare
Francois Herrault fyller i att-göra listan.

4. Val av justerare
Stina Taylor väljs till justerare

5. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkänns

6. Föregående protokoll
Publicerat och arkiverat

7. Post
Friluftsfrämjandet bjuder in till öppet hus i nya lokaler vid Danvikstull den 9 November
kl 15-18. Ingen av styrelsen har möjlighet att närvara vid öppet hus.

8. Ekonomi
Francois går igenom ekonomin
Marie beställer första hjälpen väskor och buffar
Maria beställer jackor
Märken har kommit och fakturan saknas, kostnaden ska fördelas mellan barn och
mountainbike.

9. Säkerhetsfråga angående våra dokument
En avgående ledare som skulle radera sin egen behörighet till vår drive råkade



radera nästan alla dokument i den grenen och tog därmed även bort andra ledares
behörighet till samma dokument. Styrelsen beslutar att alla grenar ska ha
Friluftsfrämjandet som ägare till alla våra dokument.
Francois informerar alla grenledare hur man ändrar så att Friluftsfrämjandet blir
ägare av dokument.

10. Kanotgrenen har vuxit och behöver mer utrymme
Förslag att föreningen ser över möjlighet att få mer container utrymme någonstans
kring Drevviken.
Francois kontaktar kommunen och frågar vilka möjligheter som finns.

11. Översyn av Hemsidans vänster meny
Styrelsen beslutar att alla grenledare behöver se över sin meny och återkoppla via
mail om vad det ska stå för grenen. Maria skickar mail till alla grenledare.

12. Julklapp
Julklappen har kommit och den går ner i ett C5 kuvert.
Marie skriver en Julhälsning.

13. Närvaro vid Styrelsemöte
Vi funderar till nästa styrelsemöte hur vi vill att styrelsemöten ska hållas framöver

14. Återblick av Ledarkonferens den 22-23 oktober
13 ledare och förtroendevalda träffades i Lövhagen.
Vi lagade lunch och efterrätt på stormkök. Vi hade fika med workshops och liten
promenad och en kvällsaktivitet och middag. Marie och Maria skriver och
återkopplar till alla ledare.

15. Planering årsmöte
Måndag till torsdag V10 är förslag. Francois hör med Kulturhuset vilket datum som
finns ledigt.

16. Tystnadsplikt.

17. Säkerhetsplaner
Vi som styrelse går ut till samtliga ledare om att det måste finnas säkerhetsplan för
samtliga äventyr.



18. Genomgång att-göra lista
Vi gick igenom att göra listan

19. Nya ledare
Marcus Toll ny hjälpledare i Kajak
Anton Wannesjö ny hjälpledare i Kajak

20. Nästa möte
28 November nästa Styrelsemöte kl 18:30 på Spetsbergen.

21. Mötet avslutas

Vid protokollet Justerare

Kari� Storgård� Stin� Taylo�
Karin Storgårds Stina Taylor


